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Miljö- och Hälsoskyddsnämnden beslutade 2015-08-20 att på initiativ av 

Vänsterpartiet uttala sig till den finska regeringen/myndigheter enligt 

följande:  

 

”MHN noterar att finska myndigheter har lämnat tillstånd till Fenovoima 

OY att bedriva havsdeponi i Bottenviken”. Vi vill påminna om att 

dumpning av avfall i vattnet är förbjudet enligt Londonprotokollet. 

Dumpning av muddermassor är också förbjudet enligt svensk (lag kap. 

15 miljöbalken). Vi är mycket restriktiva med dispens som endast 

medges om det inte medför någon risk för människans hälsa eller miljö.  

Det är oroande att lax och vandringssik sannolikt passerar det tänkta 

havsdeponiområdet. Dessutom verkar området som anges inte vara en så 

kallad ackumulationsbotten, vilket innebär att deponimassor mycket väl 

kan föras vidare med bottenströmmar även efter dumpning. Vi saknar 

redovisningen av alternativ till dumpning till havs liksom alternativa 

dumpningsplatser till havs. Vi saknar därutöver siffror på hur mycket 

massa som kan komma att dumpas.  

MHN vill understryka att Bottenviken är vårt gemensamma innanhav 

som vi tillsammans har ett ansvar att förvalta.” 

 

Med anledning av ovan frågar Vänsterpartiet:  

 

- Hur ser responsen ut från den finska regeringen på Miljö- och 

hälsoskyddsnämndsnämnden skrivning om att vi motsätter oss 

muddring i vårt gemensamma innanhav? 

 

 

 

Åsa Bäckström 

Vänsterpartiet
 


